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Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2020-06-09 

Plats:   Microsoft Teams 

Närvarande Pär Eriksson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Johan Sjöberg 

Satu Verlinna 

Roger Gill 

Lars Andersson 

Ulrika Kårefjärd 

Sonja Andersson 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande: Ulf Pettersson 

Alf Svensson 

  

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 

 

2. Föregående protokoll  
a. Godkännande av föregående protokoll 

Vi godkände och lade föregående mötesprotokoll till handlingarna. 
 

3. Summering av läget i och med Coronapandemin 
Nya direktiv har kommit och vi behöver se över, lite extra, hur vår verksamhet 

påverkas. 

a. Ungdomsverksamheten – träningar och matcher samt rutiner 
Verksamheten är i full gång och allt verkar fungera bra. Mycket rapporteringar 

via Min Fotboll-appen. 
b. Seniorverksamheten 

Vårt herrlag spelar sin första hemmamatch den 26/6 och damlaget div4 28/6  

samt F17 den 14/6. Damlaget div3 startar först i höst. 
c. Information och kommunikation 

Nya direktiv har kommit från SvFF och SöFF rörande matcherna och resor. 

Maria skickar ut till samtliga lag. 

 

4. Ekonomi – lägesrapport 
a. Ekonomiska läget jan-maj 

Läget är rätt stabilt med tanke på omständigheterna. Medlems- och 

träningsavgifterna trillar in och pengar för hyra av Orrliden har också kommit 

in. Däremot har vi ju ingen cafeteria öppen och det gör att vi saknar pengar 

på det kontot.  

Domararvodena har ökat då vi haft möjlighet till fler träningsmatcher i och 
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med vår nya anläggning. 

Roger och Pär har fattat beslut om att höja Tomas ersättning med ytterligare 

14kr/h för att täcka semester- och försäkringskostnader. Styrelsen har nu 

delgetts. 
b. Konsekvenserna av coronan 

Den kompensationsersättning vi ansökt om har vi ännu inte fått besked om. 

c. Sponsorarbeten 
Vi ska dra in 110 000kr och har hittills fått in ca 80 000kr. Under rådande 

omständigheter så är det svårt att få in sponsorpengar. 

Vi har dock lyckats få in Kungsgatan69 som sponsrar med 10 000kr/år i tre år 

och Sandå sponsrar med 15 000kr i år. 

d. Marcus-pengarna, avstämning 
Nina har har fått svar från Dalian, Kina, att vi skulle få kompensation för 2003-

2006, men det omfattar inte de två första åren (12-13år) man har rätt till 

ersättning för. Problemet är att i Sverige registrerar vi inte våra spelare förrän 

vid 14 års ålder. Vi testade att skicka med kopior på Närvarokorten men det 

gick inte igenom. 

Nina frågade då klubben om vi behövde få ett intyg från Marcus eller om 

klubben själv kunde prata med honom men de hänvisade då till att de endast 

accepterar informationen i spelarpasset. 

Efter kontakt med SvFF fick både Nina och Dalian ett nytt, uppdaterat, 

spelarpass med samtliga år som Marcus varit i Skogstorps GoIF. 

Ett nytt mail, med bifogat uppdaterat spelarpass, har skickats till Dalian men vi 

har ännu inte fått något återkoppling där. 

Däremot har IFK Eskilstuna fått besked om att Dalian inte har pengar i nuläget 

utan utbetalning kan ske först i augusti till dem. Det beskedet har, ännu, inte 

nått oss i Skogstorp. 

 

5. Modernisering av Orrliden 
a. Avstämning läget 

Maria rapporterar att en ny projektledare har tillsatts från K-Fast för 

upprustningen av omklädningsrummen och duscharna. En preliminär start är 

lagd till v26. De räknar med att allt ska vara klart v33. 

Vad gäller baksidan så vill kommunen att det ska börja rivas innan hösten och 

vår önskan är att de avvaktar till oktober så säsongen är över. 
b. Möjlighet till ansökan via RF-SISU 

Maria har pratat med Gabriel, RF-SISU, om att söka anläggningsstöd. Det går 

att söka inför någon nystart i föreningen och inte till upprustning. Men vi kan ju 

alltid ansöka och betonar att det handlar om att kunna ta hand om de 

nystartade lagen (tex damlaget). 
 

6. Rapporter och diskussion 

a. Tid för årsmöte 
Vi bokar torsdagen den 17 september kl 19:00 för årsmöte. Vi ser till att det blir 

anmälningsplikt för att få koll på hur många som kommer och utifrån det väljer 

vi lokal (eller möjligen utomhus). 
b. Midsommar 

Vi kommer inte kunna arrangera något i Rosenforsparken i år och inför nästa år 
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måste vi ansöka om att få arrangera Midsommar i parken då kommunen tagit 

över driften. 

c. Kansliet aktuella frågor 
Skolan har varit på Orrliden och haft sin årliga fotbollsturnering idag. 

Orrlidenskylten och anslagstavlan är nu åter på plats. 

Leveransen från Adidas till Intersport (i Västerås) är nu igång igen efter alla 

restriktioner. 

Vi har fått förfrågan om att dra in fiber på Orrliden. 

Micke representerar föreningen på EF Bingos årsstämma nästa vecka. 

En information om vilka veckor som lagen får sin cafétjänstgöring under hösten 

kommer att gå ut – men – med en väldigt tydlig text om att det endast 

kommer att ske cafeteriaverksamhet om restriktionerna från FHM släpps. 

Det har kommit önskemål om att starta upp 2015-lag i år och Maria kommer 

att kalla till en intresseträff efter skolstarten i augusti. 

Fotbollsskolan har vi tidigare valt att skjuta på men vi beslutar att lägga ner det 

arrangemanget i år och återkomma nästa år istället. 

Maria har semester v28-31. 

 

7. Styrelsemöten hösten 2020 
a. Tisdagar 18.00-20.00 

11 augusti 

8 september 

6 oktober 

3 november 

8 december 
 

8. Skrivelser och inbjudningar 
Inga skrivelser inkomna utöver de som vi redan erhållit via mailen. 

 

9. Övriga frågor 
a. Inför hösten 

Diplomerad Förening 

Senior-/Ungdomskommitté 

Domaransvarig 
 

Vi har skickat en gratulationsblomma till Håkan Svenson, som nyss fyllt 70år, och han 

ville framföra sitt varmaste tack till Skogstorps GoIF som kom ihåg honom på hans 

bemärkelsedag. 

 

Ulrika undrar över larmet och Maria meddelar att det ännu inte är igång.  

 

10. Summering och utvärdering av dagens möte 
Det var återigen ett bra och innehållsrikt möte och nästa gång ses vi på Orrliden. 

  

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten: 

• Vi beslutade att höja arvoderingen till Tomas 

• Sponsringsarbetet ser ut att hålla budget trots rådande omständigheter 

• Arbetet med att få in Marcus-pengarna fortgår 
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• Upprustningen av omklädningsrummen kommer att starta v26 

• Vi håller årsmöte 17 september 

• Uppstart av 2015-lag sker efter skolstarten i höst 

• Vi beslutade att inte hålla någon Fotbollsskola i år 

 

 

 
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Pär Eriksson 


